

## 蓝牙耳机使用说明书

尊敬的顾客：  
欢迎使用本公司的电子产品，请在使用本设备前认真阅读说明书，以便正常使用。

### 包装内容

在包装盒中，您可以找到：

1.一个折叠头戴式蓝牙耳机；2.一条USB数据线；3.一条音频线；4.一本使用说明书。

按键操作说明：

- 1.ON/OFF: 开启/关闭键。
- 2.VOL-: 在蓝牙状态时。短按，长按，音量减
- 3.VOL+: 在蓝牙状态时，短按，长按，音量加。



### LED指示灯：

在蓝牙状态时，配对状态蓝灯快闪，配对成功后蓝灯停止闪烁

在充电状态时，充电时红灯长亮，充电完成后红灯熄灭。

### 蓝牙使用操作说明：

1. ON/OFF 键，切换ON状态。
2. 蓝灯快闪，蓝牙进入配对状态。
3. 用手机搜索本产品蓝牙，蓝牙名称为 BWA17AV003-1
4. 当手机搜索到设备名称时点连接。
5. 当蓝牙连接成功后，蓝灯隔5秒停止闪烁。
6. 打开手机音乐播放就可以播放音乐。

### LINE外接音频输入操作说明：

1. 将3.5mm的音频线公插直接插入本产品3.5MM耳机孔内即可。
2. 不用开机也可以使用line功能。
3. 支持机/iPOD/MP4/MP3/CD/笔记本等外接音频输入。

### 充电操作说明：

1. 在蓝牙耳机第一次使用前，建议请先给蓝牙耳机进行一次完整的充电。
2. 首先将充电插头插入到对应的蓝牙耳机充电插口上
3. 接入充电器后，充电状态红灯长亮，充电后红灯熄灭。

**注意：您可以通过使用我们配有的数据连接线连接电脑usb口进行充电。**

### 功能参数：

USB 充电：3.6V-5VDC  
蓝牙频率：2402MHZ-2480MHZ  
蓝牙距离：10米内  
频响：50hz-20khz的  
信噪比：85DB  
充电时间：<= 2小时

这个设备已经测试并发现符合B类数码设备的限制。根据联邦通讯委员会第15部分规则。这些限制是为了提供合理的住宅安装防止有害干扰。这个设备生成、使用和可以放射射频能量。如果没有安装和使用按照指示可能会对无线电通讯造成有害干扰。然而没有保证干扰不会发生在一个特定的安装。

如果这个设备会导致有害干扰无线电或电视接收，可由关闭设备。鼓励用户试图纠正的干涉的一个或多个以下措施：

- 调整或搬迁的接收天线。
- 增加设备和接收机之间的分离。
- 设备连接到一个不同电路插座上的接收器连接。
- 咨询经销商或经验丰富的广播技术人员寻求帮助。

该设备符合FCC规则第15部分的规定。操作必须符合以下两个条件：(1) 该设备不会产生有害干扰，  
以及(2) 本设备必须接受任何干扰，包括可能导致意外操作的干扰。

## Bluetooth headset manual

Dear customers:  
Welcome to use our products. Please read these instructions carefully before using this equipment so as to ensure your operation is correct.

### In the packing box, you can find the following items:

One Bluetooth headset; One USB data cable; One audio cable; One instruction book

### Key Operating Instructions:

- 1.ON/OFF: Turn on/off key
- 2.VOL-: In Bluetooth mode, short press/long press, volume-
- 3.VOL+: In Bluetooth mode, short press/long press, volume+



### LED Indicator:

The blue light twinkle fast when the Bluetooth into pairs, after into pairs successfully, the blue light will stop flash on each 5 seconds.

When playing the blue light will twinkle slowly, when pausing will stop twinkle, after twinkle 5 seconds.

In charging mode: the red light is on steadily when searching, when it's fully charged, the red light will off.

### Bluetooth using the operating manual:

- 1.ON/OFF button: switching ON state, entering to Bluetooth mode.
- 2.The blue light twinkles fast, Bluetooth into connected.
- 3.When your mobile phone searches the Bluetooth product, the Bluetooth name is BWA17AV003-1
- 4.After searching the Bluetooth name, then connected.
- 5.The blue light will continuous flash 2 times on each 5 seconds after Bluetooth connects successfully.
- 6.When you open your mobile phone of music player, you can listen to music.

### LINE Connecting To Audio Jack:

- 1.Put the plug(3.5mm) into the jack(3.5mm).
- 2.Can use LINE function without starting.
- 3.Support mobile phone/ipod/MP4/MP3/CD/PC, etc.

### Instructions for charging:

- 1.Before use the headset for the first time, please charge it full.
- 2.First of all, insert the charger interface to charging interface on the Bluetooth headset.
- 3.Connect to the charger and the red light shines. When it is fully charged, the red light will be off.

**NOTE: You can charge by inserting our original charging line to the USB interface on your computer.**

### Functional Parameter:

USB charge: 3.6V-5V DC  
Bluetooth frequency: 2402MHz-2480MHz  
Bluetooth distance: 10 meters  
Frequency response: 50Hz-20KHz  
SNR: 85DB  
Charging time: ≤2 hours

This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to Part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates, uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation.

If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

- Reorient or relocate the receiving antenna.
- Increase the separation between the equipment and receiver.
- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) this device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.